
  

 

Kort verslag cpbw van 24 maart 2022  
 

Corona 

 
De besmettingen bij medewerkers zijn aan het stijgen, op GF & FTA raakte enkele medewerkers op het bedrijf besmet. 
We merken op dat kantoren die zich in een containergebouw bevinden minder makkelijk geventileerd kunnen worden. 
Hierdoor is het moeilijk om de CO2 waarden binnen de perken te houden. 

 

Ontwerpverslag februari 

 
• We wachten nog steeds op het elektronische slot om de fietsenstalling van rechteroever aan de bedrijfszijde te 

kunnen betreden. De tijdsregistratie zal dan zoals afgesproken aan de zijde van de Scheldelaan gebeuren. 

• I.v.m. ruggespraak in VIA06 vragen we om te definiëren wanneer een installatie uit dienst is, en vragen we 

waarom het niet mogelijk is om de grenswaardenlijst aan te passen. 

• De opleiding over de bruine arbeidstoelating voor grond en graafwerken zal in e-promote worden aangepast of 
indien nodig fysiek worden gegeven. 

• De drinkwatervervuiling bij de HSEQ-dienst op linkeroever is nog niet voorbij. Er zal nog een continu 
spoeling worden voorzien. Tot het probleem is opgelost mogen de keukenkraan en de douches bij de 
brandweer niet gebruikt worden. De spoelplaats bij Mensura mag indien nodig gebruikt worden. 

• Aan het kantoorgebouw bij biologie op linkeroever zullen nog enkele aanpassingen gebeuren om geuroverlast 
in het gebouw tegen te gaan. Mensura zal de metingen evalueren. Indien er geen beterschap is, zal dit gebouw 
niet langer als kantoorgebouw kunnen dienen. 

• Als gevolg van de resultaten van de stressenquête bij groepsfuncties werden 2 werkgroepen opgericht. 

• Voor de werkplaats van de technische afdeling op rechteroever zal warm water worden voorzien, een rolbrug 
wordt besteld, een omheining voor het magazijn wordt in 2023 voorzien en aan het sanitair wordt een 
elektronisch slot geplaatst. We vragen om dan aan het omheind magazijn een “IN” te voorzien voor 

leveringen. 

• LANXESS nv meldde een gevaarlijke fietssituatie in het centrum van Kallo. Dit zal in de plaatselijke 

gemeenteraad besproken worden. 

• De arbeidsarts verduidelijkt dat de 3-maandelijkse biomonitoring kan afgeschaald worden als de risicoanalyse 
dit toelaat. Indien nodig wordt deze frequentie terug opgeschaald. 

• Voor het kabinet van de arbeidsarts op rechteroever wordt bekeken of een nieuwe buitendeur kan geplaatst 
worden zodat dit kantoor minder onderhevig zal zijn aan weersinvloeden. 

• De werkgever meldt problemen met de huidige leverancier van de 24h bureaustoelen. Deze dienen ook het 
onderhoud te voorzien. LANXESS nv gaat op zoek naar een nieuwe leverancier.  

• De stenen schouw op rechteroever zal ten vroegste in 2023 gerenoveerd worden. Tot dan zal onderaan een 
zone afgesloten zijn waar gevaar is voor vallend puin. Bij stormweer zal deze zone uitgebreid worden. 

 

Opvolgblad 

 
• De alarmzone zuid op rechteroever zal voorzien worden van slagbomen i.p.v. de uittrekbare kabels met linten. 

HSEQ wil rondom de zone ledborden voorzien om een beknopte boodschap te kunnen geven. Als test werd 

reeds 1 ledbord voorzien. Op de huidige infoschermen en een nieuw infoscherm in de hal van het sociaal 
gebouw 2352 zal ook info over alarmsituaties verschijnen. We merken op dat de huidige flitslampen bij 

zonlicht slecht zichtbaar zijn.  

• In het sociaal gebouw west zullen voor de kleedkasten een zwart-wit zone worden voorzien zoals op 
rechteroever. 

• Aan de verlading van vloeibare capro werden op 1 station ergonomische aanpassingen gedaan. Na evaluatie 
zullen deze aanpassingen ook op de andere stations worden voorzien. 

 

Maandverslag interne & externe preventiedienst 

 
De werkgever en de preventiedienst verduidelijken hoe wordt onderzocht bij welke jobs je niet alleen mag handelen. 
Dit blijkt moeilijk en voor interpretatie vatbaar. 

 

 

 

 



  

 

Arbeidsongevallen 

 
Op AZ was in februari een ernstig arbeidsongeval waarbij een medewerker heet product op de arm kreeg bij het 

afkoppelen van een spoeldarm. De medewerker herstelt goed en is terug aan het werk. Dit ongeval werd  besproken in 
de commissie ernstige arbeidsongevallen. Technische & organisatorische maatregelen werden getroffen.   

 

Milieuverslag 
 

• De carve-out van HPM heeft ook gevolgen voor vergunningen die hierdoor overgedragen dienen te worden. 

• Ter hoogte van Tribunil en de brandweer op linkeroever is de grond vervuild met PFAS als gevolg van 
oefeningen met blusschuim. De vervuiling komt gelukkig niet tot op de openbare weg. OVAM zal maatregelen 
opleggen om deze grond te saneren. 

• Er werden verschillende SO2 fencelinepieken waargenomen van buiten de site. Als we deze waarnemingen 
doen, zal de wachtdienst en de haven van Antwerpen ingelicht worden. Op die manier kan de vervuiler 
opgespoord worden.  

 

Analyse woon-werkongevallen 

 
De meeste fietsongevallen gebeuren met de speed-pedelec en zonder derden. Een dagmedewerker die ’s ochtends naar 

het werk fietst, ondervindt volgens de analyse het hoogste risico. Als maatregel zal de fietscursus terug georganiseerd 
worden tijdens de veiligheidsweken. Deze cursus focust sterk op fietsbehendigheid. 

We vragen de werkgever hoe LANXESS nv zal omgaan met het gebruik van e-steps. Deze zullen niet toegelaten 
worden op de site.  

 

Voortgezet medisch toezicht 

 
Er is nog geen afspraak met Mensura om na de tewerkstelling het medisch toezicht 5 jaar verder te zetten. De 
werkgever zal onderzoeken hoe dit kan plaatsvinden en hoe de medewerkers in te lichten. 

 

Meldingen 

 
• Er loopt een test bij AS met een luchtkap van 3M en een nieuw type koelvest. 

• Zuurhandschoenen met lange mouwen werden goedgekeurd. 

• Een groene beschermingsvest tegen warmte werd goedgekeurd voor medewerkers van GF. 

• Een nieuw (zachter) type badslipper werd goedgekeurd. 

• Nieuwe veiligheidsschoenen zullen allemaal, behalve voorlopig de Gore-Tex modellen, voorzien zijn van een 
draaiknop-sluiting i.p.v. veters. 

 

Allerlei 

 
• De huidige fietsenmaker voor LANXESS nv stopt eind maart en gaat op pensioen. Vermits we niet zelf 

herstellingen mogen uitvoeren aan de bedrijfsfietsen, vragen we wie dit zal verderzetten. De werkgever zal dit 

communiceren als dit gekend is. 

• We vragen om het olifantenpaadje aan de fietsenstalling aan de keuken op linkeroever aan te passen. 

• We merken op dat na de stormachtige periode veel windzakken aan vervanging toe zijn. 

• De veiligheidsrondgang in het oude Dorix-gebouw levert al enkele jaren op rij dezelfde opmerkingen op. We 
vragen dringend een opvolging en aanpassingen. 

• Na een miscommunicatie bij de laatste inspectie van de overheid op FTA, vragen we dat minstens de 
ploegleider of de ploegoverste de inspecteur begeleidt. 

• De stroomvoorziening in de fietsenstalling op linkeroever wordt momenteel maximaal benut. We vragen om 
extra stopcontacten te voorzien. 

• We vragen om te verduidelijken hoe een SAP-melding over niet productie-gebouwen kan ingegeven worden.  

 

 
Volgend cpbw vindt plaats op 28 april 2022 om 09:30u.    

 


